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比例 Scale
0 5米/M

19 樓
19/F

Notes:
1.  The dimensions in floor plans are all structural dimensions in millimeter and rounded off to nearest integer.
2.   4/F, 13/F, and 14/F are omitted.
3.   Please refer to page 21 of this sales brochure for the notes and legends of the terms and abbreviations for 

the floor plans of residential properties. 
4. Penthouse East includes lift lobbies on B2/F and G/F.
5. Penthouse West includes lift lobbies on B2/F and G/F.

備註：

1. 平面圖所列的數字為毫米標示之建築結構尺寸，並以四捨五入至整數。

2. 不設 4 樓、13 樓及 14 樓。

3. 請參閱本售樓說明書第 21 頁為住宅物業樓面圖而設之備註和圖例。

4. 頂層單位（東）包括位於地庫 2 層及地下層的升降機大堂。

5. 頂層單位（西）包括位於地庫 2 層及地下層的升降機大堂。

地庫 2 層部分平面圖
PART PLAN FOR B2/F

地下層部分平面圖
PART PLAN FOR G/F

地庫 2 層部分平面圖
PART PLAN FOR B2/F

地下層部分平面圖
PART PLAN FOR G/F
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比例 Scale
0 5米/M

20 樓
20/F

Notes:
1.  The dimensions in floor plans are all structural dimensions in millimeter and rounded off to nearest integer.
2.   4/F, 13/F, and 14/F are omitted.
3.   Please refer to page 21 of this sales brochure for the notes and legends of the terms and abbreviations for 

the floor plans of residential properties. 
4. Penthouse East includes lift lobbies on B2/F and G/F.
5. Penthouse West includes lift lobbies on B2/F and G/F.

備註：

1. 平面圖所列的數字為毫米標示之建築結構尺寸，並以四捨五入至整數。

2. 不設 4 樓、13 樓及 14 樓。

3. 請參閱本售樓說明書第 21 頁為住宅物業樓面圖而設之備註和圖例。

4. 頂層單位（東）包括位於地庫 2 層及地下層的升降機大堂。

5. 頂層單位（西）包括位於地庫 2 層及地下層的升降機大堂。
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比例 Scale
0 5米/M

天台
Roof

Notes:
1.  The dimensions in floor plans are all structural dimensions in millimeter and rounded off to nearest integer.
2.   4/F, 13/F, and 14/F are omitted.
3.   Please refer to page 21 of this sales brochure for the notes and legends of the terms and abbreviations for 

the floor plans of residential properties. 

備註：

1. 平面圖所列的數字為毫米標示之建築結構尺寸，並以四捨五入至整數。

2. 不設 4 樓、13 樓及 14 樓。

3. 請參閱本售樓說明書第 21 頁為住宅物業樓面圖而設之備註和圖例。

FLOOR PLANS OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE DEVELOPMENT11 發展項目的住宅物業的樓面平面圖發展項目的住宅物業的樓面平面圖


